

Tävlingssektionen

1. Mötet öppnas

2. Val av justeringsperson Stella Wannberg Margareta Häggkvist dagens protokollförare.

3. Åtgärdslista går vi igenom:

- Internet till baracken är ännu inte löst. ÖOR tycker det är TS problem så vi bollar över till dem igen och säger att vi vill vara "bäst i Norrland".

- Annica lägger ut om championat poängen på hemsidan.

- Nytt datum för att städa domarrummet, målning får vi stå för från TS.

Åtgärds punkt 71: Skaffa ett till Swishnr så vi får det direkt till TS det som ska dit. Det är svårt för ÖOR att veta vad som är vad. När det ska swishas så måste vi bestämma tydligt vad de som swishar ska skriva så vi vet vad som kommer in på rätt post. Skyltar som visar vad som ska skrivas i swishet vid varje "station".

Anette kollar med Christer så vi får ett eget Swishnr.

4. Rapporter

Styrelsen: Helen rapporterar:

- Byta färg var inget som var aktuellt från styrelsen.

- Mer info om ridhuskortan kommer, inget bestämt.

- 10 kronan som tillkommer när de betalas via TDB går direkt till Mittsvenska. Om vi har en klass som kostar 150 :- så dras 160:- i TDB.

- Lotteriförsäljning på tävlingar för att få in mer pengar.

- Tipsslinga på tävlingar för att få in mer pengar.

5. Ekonomi

Anette går igenom ekonomin.

- 94.634:- finns på TDB och är från maj dressyren och juni hoppningen.

- 12.460:- maj dressyr och 81.814:- juni hoppningen. **(Dessa siffror stämmer inte enligt summan ovan.)**

- Under hopptävlingen så swishades mycket pengar. Troligen runt 4.500:- tillhör T-sek men de är lite osäkert ännu. Christer och Anette går igenom mer. Resultat väntas till nästa möte.

- Hopptävlingens veterinär arvode var väldigt hög mot vad vi beräknar vi fått in.

- Vi får fortfarande in för Bingolotter och det hamnar under övrigt så det ska justeras.

- Lagavgifter och Licenser måste separeras i budgeten.

- Nettot nu är ca 63.000:-

6. Media

Stella meddelar att vi fått 15 följare till på Instagram. Skicka gärna bilder!

7. Hoppning

-Nästa år så ska de satsat på bara 2 dagars tävling, 3 dagar blev lite så luften gick ur oss och gav inte så mycket.

- Bättre med Reg/Lok än Nat/Reg.

8. Dressyr

- Proppen är ute.
- Möte 27/6 kl. 18.30 för 13-14 augustidressyren.
- Hela tävlingen är Regional.
- Jultävlingens propp är inskickad för behandling, tävlingsledare Anette.
- Div. I-laget kom tyvärr sist.
- Div. III-laget blev tyvärr diskade i sista omgången pga att de bara var två. Blev lite fel i informationen de fått att det skulle räcka med 2. Men så var inte fallet. Men Emmet och Cilla glänste iallafall.
- Nästa år måste vi nog kolla så alla som vill vara med i laget är med på noterna att åka med sina hästar dit tävlingarna är.

9. Körning

- Svår klass tävling 20-21 augusti.

Vi har fått dispens på att ha bara 5 hinder istället för 6. Även för att få köra på bara 2 dagar istället för 3. Samt att även ha med LB trots att det är Svår klass tävling. Även sökt dispens för att få använda våra jätte duktiga dressyrdomare för dressyren.

- Bygga körbanor kurs vilar så länge.
- Önskan finns om träning men inget bestämt.

10. Fälttävlan

Vi har haft Sugar Cup. De har jobbat med underlaget och fått lite från ridhuset ut till banan, vilket gjorde den bättre men inte bra.

- Ekonomin inte redovisad men kommer. 250 :- för träningen och 250:- för uppridningen. Där är det nog luncher och uppställning som kan gå plus. **Åtgärds punkt 72**
- Nästa år blir det fler tävlingar runt om för många är på gång att bygga banor.
- Banbyggarkurs nästa år kanske.
- Regionsfinal i Åsarna på Sugar Cup kommer nog några att åka på. Samt att de är en terrängtävling i Timrå.
- Önskemål om terrängträning med Helen.

11. Working Equitation

- Ingen kunde åka på Game Fair i Ullånger 3-4 juli tyvärr.
- Önskemål om 2 månadsträningar i höst, många som vill träna.
- Annica bygger hinder för fullt i sitt garage.
- Maggan köper "skeppsklockan". Tror priset var 169 :-
- Klubb tävling i höst med dressyr och teknik står på önskelistan.

12. Övriga Frågor:

- Höstens klubb tävlingar: 28 augusti går det en kombinerad dressyr/hopp i Näske. ÖOR 25/9 dressyr, 16/10 hoppning, 27/11 hopp? Stella hittar tävlingsledare.
- Åldersgräns på B-ponny på klubb tävling. Vi följer TRs bestämmelser, dvs att överåriga får starta Clear round.
- Förslag på att alla ponnyer tävlar ihop och att vi kan variera och börja med högre klasser först och sedan sänka istället för som nu börja med lägre klasser och höja eftersom.
- Sjukvårdare på klubb tävling kräver bara ÖOR att det är ifyllt en rapport enligt rutin som de ska ha om det händer en olycka. Dressyren är ok utan och på hoppningen tar vi en som har hjärt och lungräddning. Sen är det upp till tävlingsledaren om den vill ha en mer utbildad sjukvårdare då får de

söka dem själva.

- Internet på klubben. Bollar tillbaka till ÖOR så vi får en "bra klubb". **Åtgärds punkt 73**

Åtgärds punkt 74 – Annica kollar upp om det finns möjlighet till en "ny" barack utan glasfiberväggar.

Åtgärds punkt 75 – Högtalare och mikrofoner till domarrummet. 4 utomhushögtalare behövs och gärna 2 mikrofoner. Anette har kollat lite. Annica kollar med kontakt också.

Åtgärds punkt 76 – Söka tävlingar, sista augusti är nog sista ansökningsdag. Annica lägger ut en blänkare. Grenledarna kan kalla sina för att se vad de vill ha för tävlingar.

Vi tar beslut på att rosetter och plaketter kan Anette beställa rullande utan att beslut tas i TS-styrelse. Där måste alla tävlingar bli mer precisa i vad de tagit till sin tävling så Anette har koll.

13. Nästa möte:

22/8 kl. 18.00 på ÖOR så gör vi även ett nytt försök att städa domarrummet.

14. Mötet avslutades.

Vid Protokollet

Margareta Häggkvist

Justerare

Stella Wannberg.